
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 28. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

I forhold til de alvorlige økonomiske konsekvenser af de foreslåede fosforlofter fra 2025, 
bedes ministeren redegøre for, hvorfor ministeren ønsker at fastsætte fosforlofter fra 2025 
allerede nu, når erhvervet udvikler sig med hastige skridt bl.a. i forhold til at reducere 
fosforudskillelse fra husdyrene og en tendens med stigende fraførsel af fosfor fra udbyt
terne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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